

UFI: 9NM0-70RE-1004-J36C

PL | TABLETKI DO CZYSZCZENIA BUTELEK

Tabletki przeznaczone są do skutecznego czyszczenia butelek oraz termosów.

Sposób użycia: W przypadku butelek należy napęłnić naczynie wodą o temperaturze nieprzekraczającej 50°C. Stosować jedną tabletkę na każde 250 ml wody. Pozostawić na około 10-20 minut, a następnie dokładnie wypłukać. W przypadku termosów należy użyć gorącej wody, wrzucając jedną tabletkę na 250 ml wody. Pozostawić na 15-30 minut w zależności od stopnia zabrudzenia i dokładnie wypłukać.

Przechowywać w oryginalnym opakowaniu, w suchym, chłodnym miejscu, z dala od światła słonecznego.

NIEBEZPIECZEŃSTWO. Zawiera: nadwęglan sodu (komponent z nadtleniem wodoru (2:3)), kwas maleinowy. Działa szkodliwie po połknięciu. Działa drażniąco na skórę. Może powodować reakcję alergiczną skóry. Powoduje poważne uszkodzenie oczu. W razie konieczności zasięgnięcia porady lekarza należy pokazać pojemnik lub etykietę. Chronić przed dziećmi. Stosować ochronę oczu. W PRZYPADKU DOSTANIA SIĘ DO OCZU: Ostrożnie płukać wodą przez kilka minut. Wyjąć soczewki kontaktowe, jeżeli są i można je łatwo usunąć. Nadal płukać. Natychmiast skontaktować się z lekarzem. Zawartość/pojemnik usuwać do autoryzowanego punktu utylizacji odpadów lub zwrócić dostawcy. **Skład zgodny z rozporządzeniem (WE) nr 648/2004 z późniejszymi zmianami:** 15-<30 % związki wybielające na bazie tlenu, <5 % anionowe środki powierzchniowo czynne, <5 % niejonowe środki powierzchniowo czynne.

EN | CLEANING TABLETS FOR DRINKING BOTTLES

The tablets are designed for effective cleaning of drinking bottles and thermoses.

How to use: For bottles, fill the container with water not exceeding 50°C. Use one tablet for every 250 ml of water. Leave it for about 10-20 minutes, then rinse thoroughly. For thermoses, use hot water, adding one tablet for 250 ml of water. Leave it for 15-30 minutes, depending on the degree of soiling, and rinse thoroughly. Store in the original packaging, in a dry, cool place, away from sunlight.

DANGER. Contains: sodium percarbonate (component with hydrogen peroxide (2:3)), maleic acid. Harmful if swallowed. Causes skin irritation. May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye damage. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Wear eye protection. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a doctor. Dispose of

contents/container to by handing over to the person authorized to dispose of waste or by returning to the supplier. **Composition according to (EC) No 648/2004, as amended:** 15-<30 % oxygen-based bleaching agents, <5 % anionic surfactants, <5 % non-ionic surfactants.

DE | REINIGUNGSTABLETTE FÜR TRINKFLASCHEN

Die Tabletten sind zur effektiven Reinigung von Flaschen und Thermoskannen gedacht.

Anwendung: Bei Flaschen das Gefäß mit Wasser füllen, dessen Temperatur 50 °C nicht überschreitet. Eine Tablette auf 250 ml Wasser verwenden. Etwa 10-20 Minuten einwirken lassen und dann gründlich ausspülen. Bei Thermoskannen heißes Wasser verwenden und eine Tablette auf 250 ml Wasser geben. 15-30 Minuten einwirken lassen, je nach Verschmutzungsgrad, und dann gründlich ausspülen. In der Originalverpackung, an einem trockenen, kühlen Ort und fern von Sonnenlicht aufbewahren.

GEFAHR. Enthält: Natriumpercarbonat (Komponente mit Wasserstoffperoxid (2:3)), Maleinsäure. Gesundheitsschädlich bei Verschlucken. Verursacht Hautreizungen. Kann allergische Hautreaktionen verursachen. Verursacht schwere Augenschäden. Ist ärztlicher Rat erforderlich, Verpackung oder Kennzeichnungsetikett bereithalten. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Augenschutz tragen. BEI KONTAKT MIT DEN AUGEN: Einige Minuten lang behutsam mit Wasser spülen. Eventuell vorhandene Kontaktlinsen nach Möglichkeit entfernen. Weiter spülen. Sofort Arzt anrufen. Inhalt/Behälter mit der Übergabe an die für Abfallverwertung oder Rückgabe an Lieferanten zuständige Person zuführen.

Zusammensetzung gemäß der Verordnung (EU) Nr. 648/2004, in der gültigen

Fassung: 15-<30 % Bleichmittel auf Sauerstoffbasis, <5 % anionische Tenside, <5 % nichtionische Tenside.

